
REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SALI 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Sali,  14. lipnja 2024. 

 

ZAPISNIK 

sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Sali 

 

Sjednica je počela s radom u 9:00 sati. 

 

Utvrđuje se da su sjednici nazočni svi vijećnici: 

Ivana Kirinić Frka, Zvonimir Škvorčević,  Nikola Milić, Danica Zorić, Paško Bonja i Dražen Mirković 

 

Odsutni: Sebastijan Raljević, Ante-Toni Ramov, Šanto Basioli 

  

 

Predsjednica Ivana Kirinić Frka predlaže dnevni red po pozivu: 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Sali 
2. Aktualni sat 
3. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sali za 2023. godinu 
4. Izvještaj o radu Mulića d.o.o. Sali 
5. Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja Mulića d.o.o. Sali za 2023. godinu 
6. Odluka o raspodjeli dobiti godinu Mulića d.o.o. Sali za 2023. godinu 
7. Izvještaj o radu Komunalnog društva Dugi otok i Zverinac d.o.o. Sali 
8. Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja Komunalnog društva Dugi otok i Zverinac 

d.o.o. Sali za 2023. godinu 
9. Odluka o pokriću gubitka Komunalnog društva Dugi otok i Zverinac d.o.o. Sali za 2023. godinu 
10. Odluka o redu na pomorskom dobru Općine Sali 
11. Odluke o dozvolama na pomorskom dobru 
12. Izmjena prometnih elaborata za regulaciju prometa na području Općine Sali 
13. Odluka o ukidanju statusa javnog dobr u općoj uporabi – dio k.č. 779 k.o. Zverinac 
14. Odluka o zamjeni nekretnina u vlasništvu Općine Sali i nekretnina u vlasništvu fizičkih osoba – Veli 

Rat - put 
15. Odluka o izmjeni i dopuni odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 

Općini Sali 
16. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o plaći i ostalim pravima načelnika i zamjenika načelnika 

općine Sali 
17. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom 

u općoj uporabi 
18. Odluka o ID Odluke o popisu nerazvrstanih cesta na području Općine Sali 
 
 
Dopuna:  
Pročelnik: Pod točkom 11 dodaju se još neke dozvole na pomorskom dobru jer su neki ponuditelji od 
dana slanja poziva do danas nadopunili dokumentaciju pa im se mogu izdati dozvole. 
Dodati točku 19. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Sali za 2023. godinu 
 
Dnevni red sa dopunom jednoglasno je prihvaćen od 6 prisutnih vijećnika. 
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Ad.1. 
 
Zapisnik sa 15. sjednice jednoglasno je prihvaćen od 6 prisutnih vijećnika. 
 
 
Ad.2. 
 
Paško Bonja pita da li će doći direktori komunalnih firmi pa da se njima postave pitanja vezana uz 
komunalne djelatnosti na što je odgovoreno da hoće pa se dio pitanja sa aktualnog sata prebacuje. 
 
Načelnik predlaže da se i ubuduće prakticira, kad se održava sjednica u radnom vremenu, da se pozovu 
direktori da odgovaraju na pitanja koja su vezana za njihovo poslovanje. 
 
 
Paško Bonja: da li od sutra (15.06.) kreće zatvaranje prometa u portu? I da li imamo nekoga tko će 
kontrolirati to pošto nemamo komunalnog redara. 
Načelnik: Sutra kreće a biti će kao i prošle godine.  
 

 

Dražen Mirković: Da li se nešto zna o uporabnoj dozvoli za đigu? 

Načelnik odgovara da je stigla. 

 

Danica Zorić: Zašto se ne skuplja smeće? 

Načelnik odgovara da će na to detaljno odgovoriti direktor ali zna da ima problema sa vozačima.   

 

Danica Zorić: Da li je MO Božava podnio zahtjev za „ležeće policajce“? 

Načelnik odgovara da nije.  

 

Paško Bonja: Završetak radova u knjižnici i sanacija puta prema deponiju? 

Načelnik: Knjižnica se privodi kraju. Za put prema deponiju se stalno čujemo sa izvođačem ali na žalost 

nema pomaka, a zadnja solucija je tužba. 

U međuvremenu je Općina napravila projekt sanacije kompletne ceste do Proverse i ceste prema 

Lanterni pa se nadamo da će Županijska uprava za ceste uskoro osigurati sredstva za sanaciju uz pomoć 

nadležnog ministarstva. 

 

Ad.3. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sali za 2023. godinu obrazlaže načelnik i kaže kako je 

ovo najbolja godina u povijesti što se tiče prihoda. Trenutno nema nikakvih dugova osim eventualno 

nekih tekućih računa. Na računu je momentalno cca 200.000,00 eura. Tako da je stanje jako dobro. 

Osigurani su novci za knjižnicu, dobivena su sredstva za sportsko igralište i za dječje igralište a što je 

već plaćeno tako da se ta sredstva mogu upotrijebiti za nešto drugo. 

 

Predsjednica poziva vijećnike ako ima nejasnoća da postave pitanje vezano uz izvršenje. 

Nema pitanja pa predsjednica daje Izvještaj na izglasavanje. 

 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sali za 2023. godinu jednoglasno je usvojen sa 6 glasova 

„za“ svih prisutnih vijećnika. 
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Ad.4. 

 

Sjednici se pridružuje direktor Mulića d.o.o. koji iznosi ukratko izvješće o radu firme i financijsko 

izvješće za 2023. godinu. 

Prihodi su povećani u odnosu na 2022. godinu. U 2023. godini bilo je puno troškova za popravak vozila, 

nešto se investiralo i u komunalni centar na Brbinju. Koliko se novaca zaradilo se i potrošilo.  

 

Pozivaju se vijećnici na raspravu. 

Dražen Mirković pita da li je rastao promet od lani. 

Direktor odgovara da je povećanje prihoda od priveza za 30%, ali jedino se zarađuje u Salima i Božavi, 

ostala privezišta su gubitak ili neznatna dobit. Problem je radne snage. Prijedlog direktora je da se u 

buduće za tri mjesta Zaglav, Žman i Luku zaposli jedan djelatnik, a za Božavu i Brbinj drugi i onda bi to 

bilo financijski opravdano. 

Danica Zorić postavlja pitanje smeća, a vijećnik Paško Bonja komentira smeće koje je oko kontejnera. 

Direktor kaže kako firma ima puno problema, kamioni u jako lošem stanju, kamion se pokvario baš 

prije sezone i teško ga je napraviti, problem je i sa vozačima koji su deficitarno zanimanje. Povećati 

ćemo i plaću, radimo intenzivno na traženju,  tako da se nadamo da će se naći vozače pa makar ih 

morali uvesti.  

Sad je situacija loša jer je Lovre u otkaznom roku, a i drugi se malo neodgovorno ponašaju i traže nešto 

što se ne može ispuniti. Naši vozači imaju puno posla u ljeti, ali činjenica je to dva-tri mjeseca a da su 

u zimi dosta slobodni. Tako da direktor kaže kako se neće dati ucjenjivati nego će svakako naći rješenje 

problema vozila i vozača.  

Lovre je za sad fer jer je rekao da će ostati dok se ne nađe novi vozač. Ako i ode, biti će teško ali se 

može odraditi sezona sa postojeća dva vozača s kojima je razgovarao da u tom slučaju „podmetnu leđa“ 

za trećega pa da će biti u skladu sa tim i adekvatno plaćeni.  

 

Što se tiče krupnog otpada koji je bačen oko kontejnera to po javnoj usluzi nije obveza Mulića skupljati 

osim onoga što ispadne iz kontejnera i to komunalnog otpada. Za ostalo bi trebalo po pravilu da 

komunalni redar slika, napravi zapisnik, dade Općini, Općina daje nalog Muliću da pokupi a Mulić to 

fakturira Općini koja se naplati od onog koji je to bespravno tu bacio. To je procedura po propisima, ali 

u praksi to skupi Mulić ali nismo imali vozila za skupljanje tog vozila jer se pokvarilo pa smo ga sad 

nabavili. A za te poslove imamo jednog djelatnika na cijeli otok koji ima i druga zaduženja.  

 

Načelnik kaže, a direktor također potvrđuje kako se dnevno to odvozi, može se dogoditi da nešto stoji 

više dana ali se stalno odvozi. Problem je u ljudima. Svi vrlo dobro znaju da mogu pozvati Mulić da im 

odveze krupni otpad, a u isto vrijeme se radi nered oko kontejnera. 

Direktor kaže kako je otvoren mail za prijave i zahtjeve građana, na koje se reagira po stupnju prioriteta. 

Ne može on znati što se događa na svakom dijelu otoka ako mu netko ne prijavi.   

 

Rješenje problema je: prvo većina kontejnera se miču kad pređemo na kante, tako da mjesta gdje su 

sada kontejneri  nisu više za odlaganje, drugo mora se provesti edukacija stanovništva, a treće na 

mjesta preostalih kontejnera se trebaju staviti kamere te kažnjavati svih koji nepropisno odlože. Jedino 

tako će se riješiti problem, prema iskustvu drugih, ali to je dugoročno jer fali i novaca i vremena ali će 

se riješiti. 
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Drugi veliki problem je što u Muliću fali radnika. Trebali bi zaposliti još barem 4-5 radnika da bi sve 

štimalo kako treba, a kojih nema. 

Kupljen je i bager za komunalni centar Brbinj. 

 

Vijećnik Paško Bonja pita da li je održan sastanak u Županijskoj lučkoj upravi po pita nju naplate struje 

i vode na novoj đigi, na što direktor odgovara kako su mu dogovorili da tamo ne smije ništa naplaćivati 

osim smeća, jer nemamo koncesiju, nego da će oni naplaćivati vodu pa će nama refundirati, a za struju 

su stavili svoje ormariće. Komunikacija sa njima nije baš dobra ali se ne može baš puno napraviti na silu 

jer se sa njima  ipak mora surađivati. 

 

Na pitanje vijećnika Bonje da li su sa ovim problemom upoznate više razine (župan, ministar,..) načelnik 

kaže da jesu ali za sad još nije nađeno rješenje. 

 

Načelnik kaže kako se tražilo od ŽLU da uplate u Proračun općine dio naplate od priveza, u skladu s 

važećim pravilnikom ali do danas nije ništa uplaćeno. Ne možemo ni prisilno naplatiti jer nemamo 

podatke o naplati iako smo ih tražili i poslali i požurnicu, ali za sada ništa.  

 

Vijećnik Dražen Mirković postavlja pitanje nabave novog kamiona jer sa starima ima puno problema sa 

kvarovima. 

 

Direktor kaže kako za sad nije moguće nabaviti ništa preko Mulića jer je firma već kreditno zadužena.  

Vijećnik Mirković predlaže da se onda nabavi preko Općine jer problem kamiona očito postoji. 

 

Direktor kaže kako je postojala informacija da će Fond sufinancirati nabavu, Mulić je već nabavio i 

ponudu da se može prijaviti a onda su zakočili poziv. 

Što se tiče postojećih vozila napravljeno je sve da vozači dnevno kontroliraju stanje kamiona i odmah 

prijave ako uoče bilo kakav nedostatak. 

 

Što se tiče ulaganja za sad Mulić ne može više, učinjen je veliki iskorak na otoku a to je da smo došli 

konačno u mogućnost razvrstavanja otpada pa ćemo čim stignemo početi odvajati otpad, prvo na 

kontejnerima a na jesen ćemo krenuti sa kantama. Da se to može trebalo je osposobiti centar na 

Brbinju i tu je znatno sredstava uloženo.   

  

Još je u raspravi bilo govora o problemima sa radnicima, zapošljavanju, mogućnosti povećanja plaća ali 

za kvalitetan rad.  

Direktor je iznio svoju viziju budućnosti firme, ali to je proces. Od zatečenog stanja napravilo se puno 

ali još ima puno posla i problema kojih treba riješiti. 

 

Predsjednica vijeća zahvaljuje direktoru na izloženom te on napušta sjednicu. 

 

 

Ad.5. 

 

Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja Mulića d.o.o. Sali za 2023. godinu (bilanca, račun 

dobiti i gubitka, bilješke) jednoglasno je donesena sa 6 glasova „za“ svih prisutnih vijećnika. 

 

 

 

 



5 
 

Ad.6 

 

Prijedlog Uprave Mulića o raspodjeli dobiti nakon oporezivanja za 2023. godinu u iznosu od 53.123,94 

eura je da se ista raspoređuje na zadržane dobitke. 

 

Odluka o raspodjeli dobiti za 2023. godinu (po prijedlogu Uprave) donesena je jednoglasno sa 6 glasova 

„za“ svih prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.7. 

 

Sjednici se pridružuje direktorica Komunalnog društva Dugi otok i Zverinac d.o.o. koja iznosi izvješće o 

radu firme. 

 

Obrazlaže gubitak od 105.302,35 eura. Realno je 80.000,00 jer će se 20.000,00 eura kompenzirati sa 

penalima za kašnjenje radova. 

Povećani su troškovi plaće u odnosu na 2022. godinu, iz svojih sredstava je plaćen dio projekta i 

postupak javne nabave za odvodnju Božava. 

 

Direktorica napominje kako će morati podignuti cijene usluga jer posluje sa gubitkom.  

A pogotovo nedostaju sredstva za nova ulaganja. 

 

Vijećnik Paško Bonja pita da li postoji plan ulaganja budući se firma spaja sa Vodovodom Zadar, da li se 

uopće smijemo zaduživati. 

 

Načelnik odgovara da što se tiče odvodnje Božava sad je prilika da se dobiju novci. Mi se ne možemo 

zaduživati ali trebamo iskoristiti ono što možemo dobiti. Ako radove uspijemo pokriti sa dobivenim 

sredstvima biti će dobro ako ne morati će se čekati neki novi natječaj. 

 

Već su bile dvije nabave na kojih je stigla prevelika ponuda koja nije mogla biti prihvaćena. Sad se malo 

podigla procijenjena vrijednost pa se nadamo da će se na novi postupak netko javiti koji će se uklopiti 

u procjenu. 

  

Direktorica kaže da će sad dati na savjetovanje prijedlog novih cijena, koje onda idu na vodno vijeće. 

Ne mogu se staviti puno veće cijene ali povećanje je neophodno. Nada se kad firma ide pod Vodovod 

da će postojati neki fond iz kojeg će se financirati projekte jer Komunalno društvo to ne može iz svojih 

sredstava samostalno podnijeti. 

Na pitanje koliko bi se povećala cijena po vagonu direktorica odgovara da planira uvesti mjesečni 

paušal koji ne bi bio veliki ali bi uvela sezonsku cijenu vode. 

 

Kad se napravi prijedlog novih cijena dostaviti će se vijećnicima na raspravu.  

Nakon toga ga potpisuje predstavnik JLS-a, dostavlja se vodnom vijeću u Hrvatske vode i na 

savjetovanje sa javnošću. 

 

Predsjednica Ivana Kirinić Frka predlaže da se uz uplatnice za vodu po novim cijenama obavezno 

pošalje obveznicima i kratki dopis sa objašnjenjem zašto su nove cijene. 
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Zvonimir Škvorčević pita da li se može obveznicima koji ne žive na otoku voda prodavati po većoj cijeni 

a ne po povlaštenoj koja je za otočane. Ima dosta stranaca koji se bave iznajmljivanjem a vodu 

nabavljaju se preko domaćih ljudi. 

 

Napominje da je razlika između zapadnog i južnog dijela otoka jer je na južnom dijelu voda iz Žmana 

pa je cijena svima jednaka, a na zapadnom je većinom iz vodonosca pa bi stranci znatno više plaćali 

nego na južnom dijelu. Direktorica odgovara da to nije lako riješiti ali raditi će na tome. 

 

 

Ad.8. 

 

Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja Komunalnog društva Dugi otok i Zverinac d.o.o. 

Sali za 2023. godinu (bilanca, račun dobiti i gubitka, bilješke) jednoglasno je donesena sa 6 glasova „za“ 

svih prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.9. 

 

Prijedlog Uprave Komunalnog društva Dugi otok i Zverinac d.o.o. o pokriću gubitka u iznosu od 

105.302,32 eura je da se ista raspoređuje na preneseni gubitak. 

 

Odluka o pokriću gubitka za 2023. godinu (po prijedlogu Uprave) donesena je jednoglasno sa 6 glasova 

„za“ svih prisutnih vijećnika. 

 

****** 

Vijećnik Nikola Milić napušta sjednicu iz opravdanih razloga pa se rad nastavlja sa 5 vijećnika. 

 

******  

 

 

 

Ad.10. 

 

Prema novom Zakonu o pomorskom dobru i morskim lukama potrebno je donijeti Odluku o redu na 

pomorskom dobru. 

Prijedlog Odluke je bio 30 dana na javnom savjetovanju, a ako sad vijećnici imaju neke primjedbe mogu 

se uvrstiti. 

Vijećnik Paško Bonja postavlja pitanje pomorskog redara. Da li komunalni redar može biti i pomorski.  

Može, komunalni, prometni i pomorski redar može biti jedna osoba. 

Potrebno je podignuti plaću što je isto točka dnevnog reda ove sjednice. 

Pročelnik napominje da nisu uvijek isti uvjeti za zapošljavanje komunalnog i prometnog redara pa 

Ministarstvo može dati svoje primjedbe i mišljenje ali mi moramo tražiti u jednoj osobi. 

 

Prdsjednica Ivana kaže da osim dijela kazni bitna je i satnica reda u luci, na što vijećnik Paško pita kad 

bi onda bilo radno vrijeme redara. 

 

Načelnik kaže kako je bivši komunalni redar postavio dobre temelj. On je imao radno vrijeme ujutro ali 

je prema svom nahođenju znao odraditi kontrolu i popodne. 
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Paško Bonja pita da li komunalni redar ima ovlasti na istezalište („fang) u portu Sali. Tamo brodovi znaju 

stajati i po godinu i više što nije u redu.  

Načelnik kaže kako to nije direktno u njegovoj ovlasti ali je komunalni redar znao intervenirati. 

 

Paško Bonja daje prijedlog da se iz Odluke izbaci zabrana pranja bačvi i sličnih posuda na pomorskom 

dobru jer je to tradicija. Prijedlog je prihvaćen. 

 

Pročelnik kaže kako je prijedlog kućnog reda napisan na temelju mišljenja i prijedloga ljudi tijekom 

javne rasprave. 

 

Predsjednica daje na glasanje Odluku sa izmjenom članka 13. gdje se briše točka 15. zabrana pranja 

bačvi i sličnih posuda na pomorskom dobru. 

 

Odluka o redu na pomorskom dobru na području Općine Sali jednoglasno je donesena sa 5 glasova 

„za“ svih prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.11. 

 

Pod točkom 11. ima puno odluka davanja dozvola na pomorskom dobru, još su neke dopunom i 

dodane. 

 

Prema Planu upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Sali, raspisan je natječaj za dodjelu 

dozvola na pomorskom dobru. 

Kontaktiralo se sadašnje korisnike pomorskog dobra radi prikupljanja podataka što, gdje i koliko 

površine koriste i za koju djelatnost te se na temelju toga, poštujući propise i okoliš, radio i Plan i 

raspisan je natječaj.  

Za svaku lokaciju je stigla po jedna ponuda, te se za svih koji su dostavili valjanu ponudu i predlaže 

donijeti Odluku o dozvoli na pomorskom dobru. 

Imali smo i negodovanja po pitanju početnih cijena jer će neki plaćati dosta više nego prije, ali početne 

cijene je odredila država Uredbom. 

 

Vijećnici su dobili prijedloge Odluka o davanju dozvola pa se predlaže da se glasuje u kompletu za svih 

što vijećnici prihvaćaju. 

 

Odluke o dozvolama na pomorskom dobru kako slijedi: 

 

1. Lokacija Sali, redni broj 5.4.5., terasa A – U.O. Toni 

2. lokacija Sali, redni broj 5.4.5., terasa B – U.O. Špageritimo 

3. lokacija Sali, redni broj 5.4.5. terasa C – R1 

4. lokacija Sali, redni broj 5.1.3., brodica – Ivan Mihić 

5. lokacija Sali – južna riva, redni broj 5.5.1., štand – T.O. Marmat 

6. lokacija Božava, redni broj 5.4.4. terasa A – Propela 

7. lokacija Božava, redni broj 5.4.4., terasa B – Veli kamik 

8. lokacija Božava, redni broj 5.4.4., - terasa C – U.O. Boxavia 

9. lokacija Žman, redni broj 5.4.8., terasa A – U.O. Lušivnica 

10. lokacija Žman, redni broj 5.4.8., terasa B – Regula Mare d.o.o. 

11. lokacija Uvala Brbišćica, redni broj 5.2.2., kajak – Kayak 

12. lokacija Uvala Brbišćica, redni broj 5.2.2., kajak – T.O. Zoe 
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13. lokacija Veli Žal, redni broj 5.2.1., kajak – Natura Insula 

14. lokacija Veli Žal, redni broj 5.3.5., kiosk – U.O. Danica 

15. lokacija Veli Žal, redni broj 5.4.3., terasa – U.O. Danica 

16. lokacija Veli Žal, redni broj 5.2.1., kajak – Kayak Adventura d.o.o. 

17. lokacija Uvala Sakarun, redni broj 5.3.3., kiosk A – Darko Bukarica 

18. lokacija Uvala Sakarun, redni broj 5.4.10, terasa A – Darko Bukarica 

19. lokacija Uvala Sakarun, redni broj 5.3.3., kiosk B – Daleka obala 

20. lokacija Uvala Sakarun, redni broj 5.4.10., terasa B – Daleka obala 

21. lokacija Uvala Sakarun, redni broj 5.3.3.3, kiosk C - Srdelica 

22. lokacija Uvala Sakarun, redni broj 5.3.3., terasa – Srdelica 

23. lokacija Uvala Sakarun, redni broj 5.6.1., suncobrani, ležaljke – Lanterna 

24. lokacija Rt Lopata, redni broj 5.6.3., suncobrani i ležaljke – Darko Bukarica 

25. lokacija Rt Lopata, redni broj 5.3.1., kiosk – Darko Bukarica 

26. lokacija Uvala Slatine, redni broj 5.3.2., kiosk – U.O. Bleu 

27. lokacija Uvala Slatine, redni broj 5.4.1., terasa – U.O. Bleu 

28. lokacija Uvala Slatine, redni broj 5.2.5., SUP, kajak – U.O. Bleu 

29. lokacija Uvala Slatine, redni broj 5.6.2., suncobrani, ležaljke – U.O. Bleu 

30. lokacija Verunić, redni broj 5.3.4., kiosk – Sanssouci 

31. lokacija Verunić, redni broj 5.4.9., terasa – Sanssouci 

32. lokacija Soline, redni broj 5.4.7., terasa – U.O. Sol 

 

donesene su jednoglasno sa 5 glasova „za“ svih prisutnih vijećnika. 

 

Napomena da se odrede mikrolokacije za postavljanje kajaka te da se obavijeste svi koji koriste 

pomorsko dobro a nisu se javili na ovaj natječaj da će biti ponovljen pa da se jave. 

 

 

Ad.12. 

 

Na inicijativu mjesnih odbora napravljene su izmjene i dopune prometnog elaborata. Na dvije lokacije 

se predviđa postavljanje „ležećih policajaca“  u Zaglavu,  u Velom Ratu tri fizičke barijere te postavljanje 

znakova zabrane kampiranja i slično na Velom Žalu. 

Što se tiče Božave još nije poslan zahtjev za postavljanjem „ležećeg policajca“. 

 

Izmjene i dopune Prometnog elaborata jednoglasno su donesene sa 5 glasova „za“ svih prisutnih 

vijećnika. 

 

Ad.13. 

 

Na zahtjev Barbare Černe, a po priloženoj suglasnosti mjesnog odbora Zverinac, ukida se status dijela 

javnog dobra (puta), u površini 15 m2,  na kojem je već prije 1968. godine izgrađena građevina u 

njenom vlasništvu i kojeg bi ona otkupila. 

Nakon kratke rasprave i detaljnog uvida u dio koji bi se prodao te primjedbe Danice Zorić da se vodi 

računa da ne bi prodajom zatvorili prolaz susjedima, odluka se daje na glasovanje. 

 

Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za dio č.z. 779 k.o. Zverinac, u površini od 15 

m2, jednoglasno je donesena sa 5 glasova „za“ svih prisutnih vijećnika. 
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Ad.14. 

 

Na prijedlog Mjesnog odbora Veli Rat predlaže se donošenje odluke o zamjeni nekretnina: 

- u vlasništvu Općine Sali k.č. 5911/7 k.o. Veli Rat, površine za nekretninu u vlasništvu Agneze Anić k.č. 

5949/2 k.o. Veli Rat, u površini od 89 m2; 

- u vlasništvu Općine Sali k.č. 5911/14 k.o. Veli Rat, površine za nekretninu u vlasništvu Marije Šaponja 

k.č. 5904/1 k.o. Veli Rat, površine 128 m2; 

- u vlasništvu Općine Sali k.č. 5911/9 k.o. Veli Rat za nekreninu u vlasništvu Zdenka Mirkovića i ostalih 

k.l. 5948/2, 5948/3 k.o. Veli Rat, površine 103 m2 

 

Odluka o zamjeni nekretnina prema prethodno navedenom jednoglasno je donesena sa 5 glasova „za“ 

svih prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.15. 

 

Predlaže se promjena koeficijenta za obračun plaće komunalnog redara, koji sad iznosi 1,40.  

Na dva natječaja se nitko nije javio pa bi možda sa povećanom plaćom nekoga i privukli jer komunalni 

redar je jako potreban. 

Načelnik predlaže koeficijent 1,7 sa kojim bi neto plaća bila oko 1.200,00 eura. 

Komentar vijećnika Paška Bonje da se može i povećati ako bi ujedno vršio posao pomorskog redara,  

slaže se da se da stimulacija ali o tome se može raspravljati kad bude. 

Promijeniti će se sistematizacija, dodati komunalno-prometno-pomorski redar, sa koeficijentom 1,8.  

Ako komunalni redar položi potrebne ispite može se preraspodijeliti na to radno mjesto sa povećanim 

koeficijentom 

 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Općine 

Sali u dijelu komunalni redar sa 1,40 na 1,70 donesena je jednoglasno sa 5 glasova „za“ svih prisutnih 

vijećnika.  

 

 

Ad.16. 

 

Budući je osnovica za obračun plaže za dužnosnike puno manja od osnovice za službenika, načelnikova 

plaća je ostala ispod službeničkih, ali i ispod ravnatelja i direktora općinskih ustanova i firmi, i konkretno 

je treća po visini u Općini i sa minulim radom iznosi 1.400,00 eura. Stoga se predlaže povećanje 

koeficijenta na 4,26 po kojem bi plaća iznosila oko 1.700,00 eura. I drugi načelnici su tako napravili. 

 

Vijećnik Paško Bonja isključuje se iz ove točke pa više nema kvoruma za glasovanje te se točka odgađa. 

 

 

Ad.17. 

 

Predlaže se dopuniti popis komunalne infrastrukture dodavanjem sjedišta trgovačkih komunalnih 

društava i javnog zahoda, oboje u općinskoj zgradi. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u 

općoj uporabi donesena je jednoglasno sa 5 glasova „za“ svih prisutnih vijećnika. 
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Ad.18. 

 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o popisu nerazvrstanih cesta na području Općine Sali vezuje se na 

točku 14. dnevnog reda na način da se zamijenjene čestice, u naravi put, dodaju na popis nerazvrstanih 

cesta na području Općine Sali. 

 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o popisu nerazvrstanih cesta na području Općine Sali  donesena je 

jednoglasno sa 5 glasova „za“ svih prisutnih vijećnika. 

 

 

******** 

 

Sjednici se ponovno pridružuje vijećnik Nikola Milić. 

 

******** 

 

Ad.19. 

 

Vijećnik Nikola Milić kao načelnik Stožera civilne zaštite Općine Sali iznosi zakonsku obvezu donošenja 

Analize stanja sustava civilne zaštite. Nema ništa posebno, navedeno je trenutno stanje civilne zaštite, 

protupožarne zaštite i pravnih osoba u službi civilne zaštite. 

 

Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Sali za 2023. godinu jednoglasno je donesena 

sa 6 glasova „za“ svih prisutnih vijećnika. 

 

 

 

Budući da se ponovno ima kvorum predlaže se vraćanje točke 16. povećanje koeficijenta za plaću 

načelnika. Prihvaćeno. 

Obrazloženje je izneseno ranije pa se odluka daje na glasovanje. 

Vijećnik Paško Bonja se ne isključuje. 

 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o plaći i ostalim pravima načelnika i zamjenika načelnika 

Općine Sali donesena je jednoglasno sa 6 glasova „za“ svih prisutnih vijećnika. 

 

 

Sjednica je završila s radom u 12:05 sati. 

 

 

 

 

 

  Zapisničar:        Predsjednica OV: 

Irena Petešić        Ivana Kirinić Frka 


